



11 MAY 2016

Management Discussion and Analysis for Q1 2016

After Greetings,

Revenue and profits

NMDC (the 'Group') recognised revenue of AED 330 million for the three months period ended 31 March 2016 (Q1 2016) compared to AED 513 million for the three months period ended 31 March 2015 (Q1 2015), with a profit of AED 10 million in Q1 2016 compared to a profit of AED 22 million in Q1 2015.

Our Projects

The Group is actively bidding for projects in UAE and in advanced stage of discussions for projects in India and Bahrain.

Capital Investment

Investment in new capital equipment for the three months period ended 31 March 2016 amounted to AED 22 million.

Management Explanation on Auditor's Conclusion

With reference to the Auditor's Report on Interim Financial Information – "Qualified Conclusion" & "Emphasis of Matter" – Management would like to highlight that the Group is executing strategic projects for the Government and/or Government related entities. The Group is involved in the projects from concept design to final construction and due to the nature of these projects they require some time from completion to finalisation with the clients.

During the current period, Management is pleased to inform you that we are in advanced stage of negotiation with the clients and expects to settle the outstanding amount by the end of third quarter of 2016.

Yours faithfully,

For and on behalf of
National Marine Dredging Company


Yasser Nasr Zaghoul
Chief Executive Officer





التاريخ: 11 MAY 2016

مناقشة وتحليل الإدارة للربع الأول من عام ٢٠١٦

تحية طيبة وبعد،

الإيرادات والأرباح

سجلت شركة الجرافات البحرية الوطنية ("المجموعة") إيرادات بقيمة ٣٣٠ مليون درهم لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في ٣١ مارس ٢٠١٦ (الربع الأول من عام ٢٠١٦) مقابل ٥١٣ مليون درهم لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في ٣١ مارس ٢٠١٥ (الربع الأول من عام ٢٠١٥)، مع ربح بمبلغ ١٠ مليون درهم في الربع الأول من عام ٢٠١٦ مقابل ربح بمبلغ ٢٢ مليون درهم في الربع الأول من عام ٢٠١٥.

مشاريعنا

تقوم المجموعة بالمشاركة بفاعلية وفي مرحلة متقدمة من المناقشات حول مشاريع في الهند والبحرين.

استثمارات رأسمالية

بلغ الإستثمار في المعدات الرأسمالية الجديدة ٢٢ مليون درهم خلال فترة الثلاثة أشهر المنتهية في ٣١ مارس ٢٠١٦.

توضيح الإدارة لإستنتاج رأى مدقق الحسابات

بالإشارة إلى تقرير مدقق الحسابات حول المعلومات المالية المرحلية - "الإستنتاج المتحفظ" و "التأكيد على أمر" - ترغب الإدارة في توضيح أن المجموعة تقوم بتنفيذ مشاريع استراتيجية للحكومة و / أو المنشآت المتعلقة بالحكومة. كما وتقوم المجموعة بتنفيذ مشاريع من مرحلة التصميم إلى مرحلة البناء النهائي، ونظراً لطبيعة هذه الأعمال فإنها تتطلب بعض الوقت للإنجاز والتسوية مع العملاء.

خلال الفترة الحالية، يسر الإدارة إعلامكم أنها في مرحلة متقدمة من المفاوضات مع العملاء وتوقع تسوية المبلغ المستحق في نهاية الربع الثالث من عام ٢٠١٦.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

نيابة عن
شركة الجرافات البحرية الوطنية

المهندس / ياسر نصر رعلول
الرئيس التنفيذي

